

№ 2012-04-002

Moscow, April 17, 2012

Dear Friends!

The Eurasian Federation of Oncology is pleased to inform you about the «**Second EAFO Basic Oncology Course**» (for students and young doctors), which will be held in **Szeged, Hungary, in August 11 – 20, 2012.**

This unique program includes all fields of oncology, and each of the more than 30 speakers is an expert in the subspecialty. The program of this course includes also clinical case discussions, working in groups and individual work.

VENUE: University of Szeged Congress Center, Szeged, Hungary

PARTICIPANTS:

- students in final and pre-final year (medical/dental/hygiene school), doctors undergoing internship
- postgraduate students, PhD scholars
- young doctors below 30 years

Applications are accepted by e-mail till May 31, 2012 (list of necessary documents is on the web-site: www.eafo.info). The e-mail address is OncologyCourse@eafo.info.

Thank you for your attention!

Details on the www.eafo.info

Дорогие друзья!

Евразийская федерация онкологии (EAFO) рада сообщить Вам о предстоящем мероприятии «**Второй EAFO Базовый курс по онкологии**» (для студентов и молодых врачей), которое состоится с **11 по 20 августа 2012 года в г. Сегед, Венгрия.**

Программа курса включает лекции более 30 ведущих специалистов в различных областях онкологии, а также разбор клинических наблюдений, практические занятия и самостоятельную работу участников.

МЕСТО ПРОВЕДЕНИЯ: Конгресс Центр Сегедского Университета, Сегед, Венгрия

УЧАСТНИКИ:

- студенты последних двух курсов медицинских ВУЗов,
- интерны, ординаторы, аспиранты,
- молодые врачи до 30 лет

Для участия в конкурсе необходимо до 31 мая 2012 г. прислать необходимые документы (см. на сайте: www.eafo.info) на электронный адрес OncologyCourse@eafo.info

Спасибо за проявленный интерес!

Подробнее - на сайте: www.eafo.info